
Senjafisken 

 

 

er en ualmindelig fet og delikat fisk, som rett behandlet skulde ha alle 

betingelser til å opnå aller høieste pris. 

 

Men behandlingen ligger dessverre så forferdende langt tilbake. 

 

Vi fikk idag se to avregninger, som var aldeles uhyggelige. Den ene gjaldt 

40.000 kg. Herav var bare 647 kg. førsteklasses, 20.350 kg. var nr. 2 og 

resten, altså over 40 prosent var tredjesort vrak. 

 

Den andre avregningen var ennu mere avskrekkende: 

 

Av et parti på 19.642 kg. var 468 kg. nr. 1, 8.265 kg. nr. 2 og resten, altså 

ca. 65 prosent tredjesort vrak. 

 

Det er oprørende at den nydelige fisken fra Senja skal behandles så slett at den 

nesten ikke blir omsettelig. 

 

Vi snakket idag med formannen i Ålesund og Sunnmøre Tilvirkarlag, herr 

Joakim Brusdal om dette. 

 

— Ja, nu må der ropes et kraftig varsko her. Det er skammelig at fisken skal 

behandles slik for Senja. 

 

Såvidt jeg kan skjønne står vi nu foran et større Senja-fiske kanskje i en rekke 

av år utover, og det vilde være skammelig om fortjenesten skulde ødelegges 

helt ved slett og ukyndig behandling av varen. 

 

Der bør gjøres noe alvorlig for å rette på dette. Oplæringskurser både for 

fiskere og de som mottar varen vilde sikkert bety mange penger tjent. 
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